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Vincent Candela, były gracz Romy i Udinese, rozmawiał z dziennikarzami

portalu Gazzettagiallorossa.it. Opowiedział im o swojej wizji spotkania,

które odbędzie się dziś wieczorem.

 

W jakiej formie jest teraz Udinese?

VC: Porażka Udinese z Parmą była przypadkiem. Udinese to świetna drużyna ze

wspaniałą grupą piłkarzy i bardzo dobrym trenerem. Na pewno będą bardzo chcieli

wygrać w meczu z Romą.

 

Jakie wynik przewidujesz w tym meczu?

VC: Trudne spotkanie. Roma przeciw Lecce wygrała, tworząc wiele okazji

bramkowych. Na pewno w piątek pojedzie do Udine, żeby wygrać. To będzie otwarty

mecz. Trzeba uważać, bo Udinese to dobra drużyna i świetnie przygotowana do

każdego spotkania.

 

Mercato Romy. Po kontuzji Burdisso konieczne będą zakupy?

VC: Trudno zrozumieć, czemu Juan znika. Raz gra, potem czuje się źle. Z dwoma

obrońcami z tyłu i z Cassettim na środku nie da się grać. Myślę, że Sanatini, który

zna się na swojej pracy, będzie odpowiednio działał.

 

Opinia na temat Luisa Enrique i jego nowego projektu?

VC: Trzeba dać mu czas. To trener, który wiele zmienia. Wcześniej nie trenował w

Serie A, nie można go jeszcze oceniać. To projekt, który mi się podoba, choć – jeśli

nie przynosi na razie efektów – potrzebuje dużego wsparcia kibiców. Jest wielu

młodych graczy, którzy dobrze się spisują. Tak świetni piłkarze jak Pjanic, Lamela i

Gago. Lamela podoba mi się najbardziej z nowych nabytków. Ma osobowość,

technikę, drybling. Przed nim widzę wielką przyszłość.
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Rozmawiałeś z którymś z dawnych kolegów z zespołu? Co Ci powiedzieli?

VC: Czasem pojawiam się w Trigorii. Lubię spotkać się z dawnymi przyjaciółmi. Totti,

jeśli czuje się dobrze fizycznie, może grać. Ja bym go zawsze wpuszczał na boisko.

Ale on wie, kiedy czuje się dobrze. Potrzebne są świetne relacje z trenerem.

 

Przedłużenie kontraktu De Rossiego?

VC: Nie widzę tego projektu bez De Rossiego. Nie może tak być. Nie wiem, dlaczego

nie złożono podpisów, ale jeśli Roma chce kontynuować realizację swojej wizji, to

musi postawić De Rossiego w centrum tego projektu.

 

Znasz Guidolina. Jak go ocenisz?

VC: Podoba mi się w Udinese, podobał mi się w Palermo. To świetny trener, który

potrafi zarządzać grupą. Ważny jest szacunek i relacje między zespołem a trenerem.

 

We Francji, poza Hazardem, widzisz jakieś talenty, które warto polecić

Sabatiniemu?

 VC: Nikogo szczególnego. Sabatini wykonuje świetną pracę i jestem pewny, że

będzie potrafił znaleźć nowych, interesujących graczy.

 

Amerykanie starają się na nowo sprowadzić do klubu dawne sławy Romy.

Chciałbyś wrócić? W jakiej roli byś się widział?

VC: Zawsze mówiłem, że tak. Myślę, że mogę coś dać Romie. Jeśli mógłbym jej

pomóc i być tam z nimi wszystkimi, to mogę to zrobić gratis. Nie wiem, w jakiej roli

bym się widział. Jestem romanistą. Na razie zadowalam się rolą kibica.
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